
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 18.04.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 18.4.2023 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Poslanci: p. Miroslav Stančík 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Správa zo zasadnutia stavebnej komisie – pridaný bod programu 
7. Schválenie príspevku na opravu kostola – pridaný bod programu 
8. Stanovisko hlavnej kontrolórky k navýšeniu RF z roku 2022 
9. Úverové zaťaženie obce k 31.12.2022 – správa hlavnej kontrolórky 
10. Zhodnotenie 2022 – správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
11. Prenájom a predaj pozemku vo vlastníctve obce 
12. Zakúpenie GPS na obecné vozidlá – pridaný bod programu 
13. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Skonštatovala, že sú uznášaniaschopní, nakoľko je prítomných 6 poslancov a ospravedlnila neúčasť 
p. poslanca Miroslava Stančíka zo zdravotných dôvodov. Taktiež uviedla, že je z rokovania 
vyhotovovaný zvukový záznam.  
 

K bodu č. 2 

Za zapisovateľku určila p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov zápisnice navrhla p. Ing. Petra Dingu 
a p. Michala Držíka. Za uznesenie dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce povedala, že poslancom poslala pozvánku s bodmi dnešného rokovania a opýtala sa, 
či má niekto doplňujúci návrh na body rokovania.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by doplnila po bode správy z FK aj bod správy zo stavebnej 
komisie a pridať bod schválenia príspevku na kostol. 
Starostka obce pridala tieto dva body do programu rokovania.  
P. Jaroslav Bača povedal, že na minulom zastupiteľstve si sľúbili, že presunú bod rokovania ohľadom 
GPS na dnes a preto by tento bod chcel pridať do programu rokovania.  
Starostka obce pridala aj tento bod do programu a dala za neho hlasovať.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starosta obce pokračovala kontrolou uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. Povedala, že 
okrem schválenia procedurálnych uznesení, ako schválenie zapisovateľky, overovateľov a program 
rokovania, zobrali na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, správu z FK, 
schválili VZN č.1/2023 o výške školného v MŠ, ŠJ a ŠKD, schválili odpustenie poplatku za prenájom 
sály kultúrneho domu na akciu Majáles, schválili znenie kroniky obce za rok 2021 a nakoniec schválili 
predĺženie platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Vaďovce na roky 2016 až 
2022 – do 31.12. 2023.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že chýba posledné uznesenie, ktoré sa presúvalo a za neho aj 
na rokovaní hlasovali, že sa prerokuje schválenie GPS na obecné vozidlá na najbližšie zasadnutie. 
Starostka obce povedala, že č.9 bude, že sa presúva schválenie GPS na dnešné rokovanie. P. 
starostka následne dala hlasovať za kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 5 

Starostka obce povedala, že ako ďalšie by si mali vypočuť správu z FK a dala slovo predsedníčke p. 
Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa FK konala 20. marca 2023 a prvým bodom rokovania 
finančnej komisie bol presun financií z účtu obce do rezervného fondu. HK obce Vaďovce predložila 
prítomným stanovisko o navýšení RF z roku 2022. Ide o sumu 10 220,18€, ktorá bola zistená pri 
audite za rok 2021, ako nadbytočná na bežnom účte a je potrebné ju presunúť z niektorého účtu obce 
do rezervného fondu. Týmto problémom sa OZ zaoberalo na svojom mimoriadnom zasadnutí dňa 
27.12.2022, kedy požadovalo od ekonómky obce a HK stanovisko, odkiaľ a prečo je potrebné túto 
sumu presunúť. Na zasadnutí FK bolo predložené stanovisko HK o navýšenie RF z roku 2022, v 
ktorom sa odporúča presun finančných prostriedkov z účtu finančnej zábezpeky bytového domu B do 
rezervného fondu obce. FK po krátkej diskusii odporúča HK, aby predložila poslancom do materiálov 
posielaných k najbližšiemu zasadnutiu OZ prepočet finančnej zábezpeky bytového domu B od 
začiatku vyberania zábezpek /rok 2012/ až po rok 2022 a ekonómke obce, aby predložila výpis z 
bankového účtu finančných zábezpek bytového domu B k 31.12.2019 a k 31.12.2020, nakoľko komisii 
nebol predložený doklad, prečo ide o skutočne zle zaúčtovanú zábezpeku a či v skutočnosti chyba 
nenastala niekde inde.  
V ďalšom bode finančná komisia riešila žiadosť pána M. Molnára, ktorý pôvodne žiadal o odkúpenie 
časti obecného pozemku parc. č. 398/2. Po prerokovaní danej žiadosti na stavebnej komisii a 
obecnom zastupiteľstve, sa odporúčalo dať pozemok do prenájmu. FK po diskusii  odporúča 
predmetný pozemok presne vytýčiť a určiť výmeru, ktorá bude predmetom nájmu, a danú časť 
odporúča prenajať v sume 1€ / m² na kalendárny rok. Zároveň si OZ vyhradzuje právo podľa 
aktuálneho vývoja cien meniť sumu nájmu a nájomník sa zaväzuje, že na predmetnom pozemku 
nevybuduje žiadnu stavbu. 
FK sa ďalej zaoberala žiadosťou pána Žoltického, ktorý má záujem odkúpiť obecný pozemok, parcela 
17 469/1, ktorý sa nachádza v katastrálnom území Starej Turej, v časti Dubník 1, vo výmere 334 m². 
Ide o pozemok susediaci s jeho pozemkom. Na podnet stavebnej komisie, na alternatívnu zámenu, 
žiadateľ neponúkol žiadny pozemok.  FK odporúča v prípade odpredaja postupovať podľa osobitého 
zreteľa a celý predmetný pozemok odpredať za sumu 10 000 € / 1m²= 29,94€ /. 
Ďalším bodom rokovania podľa programu bol Návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023. Nakoľko však 
nebola prítomná ekonómka obce a stanovisko HK k Návrhu I. zmeny rozpočtu na rok 2023 nebolo 
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doručené v dostatočnom predstihu, sa prítomní po krátkej diskusii zhodli, že sa týmto návrhom 
nebudú zaoberať na FK a po doplnení aktuálne čerpaných finančných prostriedkov za energie v roku 
2023 sa ním opätovne budú zaoberať až v mesiaci máj. 
V bode rôzne sa FK zaoberala predloženým stanoviskom HK o finančnej  zaťaženosti obce Vaďovce a 
žiadosťou evanjelickej Cirkvi obce Kostolné, v ktorej žiadajú o finančný príspevok na opravu strechy 
kostola. FK súhlasí s návrhom príspevku  na opravu strechy v sume 2000€. Ďalej komisia odporúča 
vypracovať projekt a podať opätovne žiadosť na dotáciu na mulčovač v sume cca 200€. Taktiež p. 
starostka informovala o tom, že Slovenský pozemkový fond previedol do vlastníctva obce pozemok v 
rozlohe 5206 m², ide o pozemok cesta na stanicu a cesta na hornom konci pri p. Bartekovi, ktorý bol 
podľa potvrdenia okresného úradu v NMnV evidovaný ako neknihovaný. Ďalej komisia diskutovala o 
oprave strechy na bytovom dome A a bytovom dome B. Tieto opravy by boli hradené z fondu opráv 
bytových domov s rozpočtom cca 1300€ na každú z bytoviek. Taktiež vzhľadom na povinnosť obcí 
odchytávať voľne sa potulujúcich psov, je potrebné, aby obce mali voliéru na týchto psov. FK súhlasí 
so zakúpením voliéry v sume 480 €. FK sa ďalej po prednesení správy stavebnej komisie o stave v  
školskom byte zaoberala možnosťou jeho rekonštrukcie. Komisia na návrh stavebnej komisie 
odporúča dať vypracovať architektonicko-dispozičné riešenie bytu a vypracovať cenovú ponuku na 
rekonštrukciu bytu. Na základe zvažovanej rekonštrukcie školského bytu pani starostka predniesla 
žiadosť MŠ o zriadenie riaditeľne v súčasných priestoroch bytu. Tejto žiadosti sa bude ešte venovať 
FK takisto aj SK.  V bode rôzne p. starostka informovala prítomných o finančnom dare v sume 1000 € 
od spoločnosti, ktorá v obci natáčala film a taktiež o podanie žiadosti o dotáciu na Ukrajincov žijúcich v 
našej obci. HK taktiež informovala, že vypracovala stanovisko o svojej činnosti za rok 2022, ktoré 
pošle poslancom. Vzhľadom na krátkosť času sa týmto na komisii nezaoberali. Na záver ešte p. 
starostka informovala o výzve MAS, ktorá poskytne dotáciu v sume 20 000 € na rekonštrukciu 
obecného majetku. Na čo konkrétne by mohla byť dotácia určená, nevyriešili.  
Starostka obce poďakovala za správu z FK a dala slovo predsedovi stavebnej komisie p. Rudolfovi 
Škriečkovi.  
 
 
 

K bodu č. 6 

P. Rudolf Škriečka povedal, že sa stretli dvakrát. Povedal, že prvé stretnutie bolo 6.1. a bol prítomný 
p. Stančík, p. Držík, p. Dinga, p. Bača starší, p. Jaroslav Benian, ako prizvaní odborníci. Povedal, že 
p. Bača sa ospravedlnil. Povedal, že riešili obhliadku umiestnenia dopravného zrkadla na žiadosť p. 
Laurenčíka, ktorý žiadal o umiestnenie takéhoto zrkadla pri vjazde na hlavnú cestu pod cintorínom. 
Povedal, že bol p. Laurenčík prizvaný k obhliadke, aby ozrejmil situáciu. Povedal, že stavebná komisia 
odporúča osadenie zrkadla a preveriť cenovú ponuku osadenia zrkadla.  
Pokračoval, že druhá obhliadka pozemku bola v časti Bukovinka na žiadosť p. Molnára, ktorý žiada 
o odkúpenie obecného majetku. Povedal, že pozemok susedí z jeho strany s pozemkom žiadateľa 
a plánuje ho využiť na uskladnenie a prípravu palivového dreva. Po výzve, či nemá nejaký iný 
pozemok na zámenu odpovedal, že nie. Stavebná komisia odporučila predať s ochranným pásmom 
okolo zámeru a p. Molnár odpovedal, že nie. Povedal, že tak SK odporúča pozemok s ochranným 
pásmom okolo odvodňovacieho kanála v šírke cca 0,5 a vyhotovenie geometrického plánu bude 
v réžii žiadateľa, osloviť p. Pilátovú o vyjadrenie k predmetnému predaju pozemku.  
Tretím bodom bola zmena počtu svetelných bodov – ich odpojenie/pripojenie. Povedal, že išlo 
o zapnutie svetla pri p. Knapovej a vypnúť poniže, ktorá osvetľuje priestor, kde je taká lúka, pripojiť 
svetelný bod pri OcÚ a v časti Kamenec pri p. Hulínovi. Riešili zváženie vypnutia svetelného bodu pri 
ceste na stanicu, na odbočke na pozemku pri rodine Dingovej.  
Štvrtým bodom bola obhliadka školského bytu v budove ZŠ. Stavebná komisia odporúča v budúcnosti 
realizáciu komplexnej rekonštrukcie bytu, kde do pozornosti dáva varianty aj svojpomocnej 
rekonštrukcie alebo jej časti, najmä ak ide o opracovanie omietok, maliarske práce, búracie práce, 
elektroinštalácie a obkladačských prác. Ohľadom elektroinštalačných prác osloviť firmy, čo sa týka 
revízie a dohľadu pri svojpomocnej rekonštrukcii verzus kompletnej rekonštrukcii elektroinštalácie 
dodavateľsky. Ku kúreniu zvážiť alternatívu k obdobiu bez vykurovania budovy ZŠ, či už elektroohrev 
infrapanelmi alebo krbové kachle. K dispozícii bytu zachovať trojizbový byt, prípadne zvážiť pripojenie 
práčovne k priestorom MŠ. K podlahám, nefunkčný odpad z kuchyne, staré rozvody kúrenia, krivé 
podlahy a s tým sa jednoznačne musí počítať. 
K piatemu bodu žiadosti p. Milana Stančíka vyplýva, že potrebuje schválenie OZ, že obec nemá 
záujem o časť predmetnej parcely reg. C, č. 810 v k. ú. Vaďovce, ktorá je v správe Slovenského 
pozemkového fondu a preveriť, či sa domnievame správne, prípadne vysvetlenie od p. Stančíka 
osobným stretnutím na komisii alebo na OZ. Povedal, že tam je to trošku komplikované, že p. Stančík 
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doniesol komplet spis ohľadom toho, takže sa s tým trošku zaoberali a nakoniec prišli k tomu, že by ho 
sem najradšej prizvali.  
Povedal, že je tam ďalej žiadosť p. Húskovej o odkúpenie časti parcely č. 175 19/1 v lokalite Dubník, 
v k. ú. Stará Turá, na ktorej sa nachádza časť garáže a časť príjazdovej cesty k chate žiadateľky. 
Kritická je spodná časť, kde sa nachádza príjazd k susednej chate p. Medveďa a časť príjazdovej 
cesty ku chate p. Antálka. Povedal, že je treba osloviť dotknutých majiteľov okolitých chát p. Medveďa, 
p. Tuku staršieho a p. Antálka, a komisia rozhodla vrátiť sa k tomuto bodu až na nasledujúcom 
stretnutí SK.  
P. Rudolf Škriečka pokračoval, že druhé stretnutie SK bolo dvanásteho. K žiadosti p. Stančíka 
odporúčajú, že obec nemá záujem o predmetnú časť parcely a takto by sa mu vyhovelo, nakoľko to p. 
Stančík potrebuje niekde dokladovať. K  žiadosti p. Húskovej, vyčleniť príjazdovú cestu – kolíky 
v teréne + geometrický plán na náklady žiadateľky, aby presne vedeli, o čo sa jedná. K žiadosti p. 
Molnára, oslovenie p. Pilátovej k zámeru predaja, aby sa dostali k nejakej dohode medzi p. Molnárom 
a p. Pilátovou. K dopravnému zrkadlu, zistiť jeho cenu a vlastné osadenie, kde by bola vhodná 
konzultácia s dopravným technikom. Ďalej hovoril o žiadosti p. Milana Dlhého o preverenie parkovacej 
politiky pri bytových domoch, preveriť zmluvu, či z nej vyplýva nárok na konkrétne parkovacie miesto, 
prípadne aktualizáciu domového poriadku nájomných bytov, do ktorého by sa parkovacia politika 
doplnila alebo upravila pravidlami. Povedal, že členovia komisie ďalej diskutovali o možných 
variantoch značenia a možných pravidlách parkovania.  
Povedal, že sa taktiež vrátili k bodu rekonštrukcie bytu na ZŠ. SK odporúča vypracovať 
architektonicko-dispozičné riešenie nového stavu bytu, to znamená návrh priečok, osadenie dverí, 
osadenie odpadov a rozmiestnenie kúpeľne. Povedal, že dôvodom je hlavne cenová kalkulácia 
investície, aby vedeli prípadne zadať osloveným firmám požiadavku a aby to oni vedeli naceniť. 
Ďalším bodom komisie boli odberné miesta elektrickej energie, kde členovia komisie diskutovali 
o identifikácii hlavnej spotreby v škole a navrhnutá je kontrola bojlerov, zanesenie špirál, či efektívne 
ohrievajú a zmeranie spotreby šporáku.  
Starostka obce poďakovala za správu zo stavebnej komisie a navrhla zobrať na vedomie správu 
z finančnej komisie.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej starostka obce navrhla zobrať na vedomie správu zo stavebnej komisie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce pokračovala bodom ohľadom schválenia príspevku na rekonštrukciu kostola. 
Povedala, že p. predsedníčka FK predniesla v správe, že poslanci sú za to, aby sa prispelo 
Evanjelickému cirkevnému zboru na opravu kostola sumou 2 000€. Opýtala sa, či k tomu niekto niečo 
má a následne dala hlasovať za schválenie príspevku Evanjelickej cirkvi na rekonštrukciu kostola vo 
výške 2 000€.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že majú ďalej stanovisko HK k navýšeniu RF z roku 2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. Ing. Hrušová povedala, že k tomu príde, takže by sa tento 
bod mal posunúť.  
Starostka obce ospravedlnila HK za jej neúčasť zo zdravotných dôvodov.  
 

K bodu č. 9 

Starostka obce povedala, že správu HK k úverovému zaťaženiu poslanci dostali v materiáloch.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ju nedostali a že bola len zverejnená na stránke obce. 
Povedala, že p. HK na finančnej komisii povedala, že vypracovala stanovisko, ktoré na FK 
okomentovala. Povedala, že sa včera pýtala účtovníčky obce, že či je to potrebné brať na vedomie, 
nakoľko nikdy to nerobili. 
Starostka obce povedala, že možno má tú povinnosť to vypracovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová  povedala, že áno, ale nemá povinnosť to predkladať zastupiteľstvu a preto 
nevie, či to majú brať na vedomie.  
P. starostka povedala, že je to logické, že ak ho má vypracované, tak ich chcela s ním oboznámiť. 
Starostka obce navrhla aj tento bod ďalej neprerokovávať a navrhla uznesenie, že táto správa bude 
predložená na FK. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
Starostka obce pokračovala bodom Správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky v roku 2022. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že správa od HK bola poslaná elektronicky všetkým poslancom 
a predložila ju aj na FK s tým, že keďže im prišiel dokument v nedeľu večer a v pondelok bola FK, tak 
že tam bolo potrebné doplniť nejaké veci. Povedala, že tam vtedy žiadala p. HK o opravu uznesení 
a povedala, že sa to aj tak ťažko rieši, keď tam p. HK nie je prítomná. Povedala, že sú tam chyby 
v dátumoch, že nie je napísané, čo bolo z jednotlivých uznesení splnené, čiže kontrola uznesení 
opätovne nie je splnená a tak isto v podstate veci ohľadom neplatičov nie sú v poriadku, ale to sa 
budú musieť o tom s HK porozprávať. Povedala, že v správe o interných smerniciach jej tam chýbajú 
dve vety, ktoré jej povedala, že tam nie sú. Povedala, že jej to asi pošle na doplnenie a že sa to stále 
naťahuje dookola, správa z minulého roka nie je stále uzavretá, z predchádzajúceho roka správa 
o činnosti a teraz správa za rok 2022 opäť nie je uzavretá lebo v správe za rok 2021 neboli doložené 
dokumenty a tá správa sa nikdy nedorobila, zobrali ju na vedomie s  tým, že sa dopracuje 
a nedopracovala sa.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ odporúča presunúť rokovanie o kontrolnej činnosti HK za 
rok 2022 na budúce zastupiteľstvo. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka povedala, že je už prítomná účtovníčka obce p. Ing. Alena Hrušová a preto by sa rada 
vrátila k materiálu navýšenia RF z roku 2022. Povedala, že to tak isto mali k dispozícii a opýtala sa, či 
má k tomu niekto nejaké otázky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že aj keď to s tým nesúvisí, že keďže im účtovníčka doložila 
stav pokladne, tak ju RF prekvapil. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že postupuje podľa zákona a podľa zákona si obec môže počas roka 
požičať peniaze, ktoré musí do konca roka do RF vrátiť, keďže nemá dostatočný finančný obnos na 
účte.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová poďakovala účtovníčke obce za odpoveď a povedala, že bolo predložené 
stanovisko HK, keďže bolo požadované od FK doplniť tie finančné zábezpeky na bytovom dome. 
Odporúčanie HK bolo, že by sa presun prostriedkov do RF mohol presunúť z účtu bytovky B, ktorý 
pozostáva z finančných prostriedkov nájmov a finančných zábezpek bytovky. Povedala, že HK pridala 
k stanovisku tabuľku, kde sú pohyby, ktoré vlastne vytiahla zo výpisov za posledných 10 rokov. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to vytiahnuté na obratoch, čo boli na tom účte s tým, že sa 
vyselektovali zábezpeky. Povedala, že by to mala prezentovať HK a že jej to predložila a ona to 
spracovala. Povedala, že jej vlastne predložila to, že každý rok, koľko sa prijalo a vydalo zábezpek, 
koľko sa prijalo a vydalo z fondu opráv, aký bol príjem na účet a výdaj z účtu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to dostal iba v papierovej forme bez nejakého vysvetlenia.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že p. HK posielala excelovskú tabuľku. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by sa chcel opýtať, či je k tomu aj nejaký popis, že vlastne z čoho by 
sa to mohlo zobrať, ale ak sú toto tie pohyby na tom účte, tak čo potom znamenajú tie položky, ako 
príjem fondu opráv a zábezpek, konkrétne položka 400€.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že je to z nájmov, že nájom pozostáva z nájmu, fondu opráv 
a služieb, čiže fond opráv je určitá časť, ktorá sa nemôže použiť. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či toto je napríklad príjem v roku 2011 a toto vybrala od nájomníkov.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že to všetko to, čo prišlo na účet.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či v roku 2011 chodilo všetko na jeden účet.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že len chce pochopiť ten princíp lebo to nikto nevysvetlil. Povedal, že sú 
to pohyby plus-mínus.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tam nie je napísané, koľko je nájom. Povedala, že ak chcú príjem 
ešte rozdeliť na nájmy, faktúry alebo čo, tak to tam môžu byť ešte ďalšieho pol roka. Povedala, že ona 
dostala takú požiadavku alebo to pozerali s HK tak, aby sa všetko, čo sa nemôže použiť, odtiaľ 
vyňalo. Povedala, že vyňatý je fond opráv, ktorý si treba naštudovať, čo je, zábezpeky sú taktiež 
vyňaté a to si tiež treba pozrieť, čo je. Povedala, že to je vyňaté a to nemôžu použiť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že fond opráv je úplne už vyňatý. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sú v roku 2011 a tam ešte bol. Povedala, že v správe majú 
priloženú ďalšiu tabuľku, kde sú všetky bankové účty, ktorými obec disponuje. Povedala, že je tam 
napísaný účet fondu opráv bytovky C, stĺpec vylúčenie financií, ktoré nemôžu presunúť do prebytku 
RF. Povedala, že všetky finančné prostriedky, ktoré sú na tom účte, sú vyňaté. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že z tej tabuľky v podstate vyplýva, že aj keď sú vyňaté fondy 
opráv bytoviek, tak tam to stále figuruje, že to všetko chodilo na jeden účet.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že chceli vidieť, ako prebiehal účet od roku od roku 2011 do roku 
2022 a to všetko tam je spravené.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to chápe, ale zase prichádzajú k tomu že naďalej tam ako 
keby na ten účet stále chodili tie financie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že pravdaže, pretože nájom pozostáva aj z fondu opráv a ona to 
potom všetko zráta a pošle na iný účet, že nájomník posiela jednu sumu za nájom na jeden účet.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keď sa bavili, že vyjmú fond opráv a tieto fondy pôjdu na 
samostatné účty a tam stále prichádza, že v príjmoch to je, ale výdaje tam nie sú. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že v roku 2020 je príjem fond opráv, prevod fondu opráv na 
samostatný bankový účet a opýtala sa, či je tam mínus.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam má aj niečo, že sa robilo, tak tam celá suma asi nešla. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že jej rozumie a podľa smernice tie percentá nájmu odvádza do fondu 
opráv a opýtal sa, že či je toto príjem tých nájmov alebo hlavných nájmov a že tu má príjem fond 
opráv a či ho tam má zarátaný. 
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že už je to oddelené. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak to oddeľuje, že už to nie je čistý príjem a ten je ale aj s fondom 
opráv. Povedal, že je to zavádzajúce a on tomu nerozumie dopodrobna.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že vie, že tomu nerozumie, pretože ona vyníma fond opráv 
a zábezpeky. Ostatné finančné prostriedky sú obce, ktoré sú výlučne na zaplatenie určitých vecí. 
P. starostka súhlasila a povedala, že nič nie je problém, len to, že na tom účte zostali peniaze, ktoré 
patria obci a audítorka im to prikázala alebo odporučila, aby sa to odtiaľ oddelilo a aby to bolo jasné. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že keby sa oddelilo 10 000€ z bytovky C, tak na bytovke B 
a A nie je problém, že tam prevyšujú finančné prostriedky.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona nerobí audítorskú správu a ona im mala toto nachystať a toto 
dostala po audite od p. audítorky.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona len čakala, že audítorka napíše do tej správy, že kde v 
skutočnosti nastala tá chyba, že to musela prepočítavať a vidieť tie peniaze lebo oni v niektorom roku 
prišli, a že napíše, že nastala chyba skutočne v tej bytovke B a môžu tie peniaze zobrať z tej bytovky 
B. Povedala, že stále prichádzajú k tomu, že to môžu zobrať prípadne aj z bytovky A alebo C, čo 
prichádza do úvahy.  
P. Ing. Alena Hrušová sa opýtala, že odkiaľ to vedia. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to tam bolo povedané už v decembri. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to ale nepovedala audítorka a ani jej to nepovedala audítorka. 
Povedala, že sú tam finančné prostriedky a normálne urobená tabuľka, kde mala vylúčiť zo všetkých 
bankových účtov to, čo nemôžu dať do RF. Povedala, že vylúčila vyslovene tie veci, ktorých sa nesmú 
dotknúť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či môžu peniaze zobrať aj zo všetkých bytových domov.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to sa pýtala, že či to niekde nebude chýbať. Povedala, že či je 
chyba len v bytovke B alebo prevyšujú peniaze aj na bytovke C.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tomu nerozumie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa jej opýtala, či je chyba len na bytovke B.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že to sa musí opýtať p. audítorky a že ona to nevie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že veď ona jej dala správu, že prevyšujú peniaze a treba ich 
niekam poslať a ona sa pýta, že či len teda z bytovky B majú zobrať a či potom nebudú chýbať 
a nenastane chyba na bytovkách A a C.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že na všetkých účtoch bytových domov ostali finančné prostriedky, 
ktoré, ak by bytovkári potrebovali, mohli ich dostať na účet a ničoho iného sa nedotkli. Povedala, že ak 
by aj teraz všetci odišli, tak sú tam všetky finančné prostriedky. 
P. starostka povedala, že každopádne im tam chýba HK a nevie, čo teraz urobiť, že ich do ničoho 
nechce nútiť.  
Prítomní navrhli túto správu preložiť na FK.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tomu nerozumie. 
P. Ing. Alena Hrušová sa ho opýtala, že nech jej povie presne, čomu nerozumie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď táto vec nastala a vyzerá, že to nie je problém jedného roka a ak 
hovoria, že sú to prostriedky obce, tak to vyzerá, že sa tá suma kumuluje od začiatku, čo sa začali 
vyberať nájmy a celý ten proces s výberom nájmov vytvárania fondu opráv nejak funguje a napríklad, 
čo sú schopní urobiť preto, aby, ak teraz urobia korekciu a uzavrú to, a hovoria, že nebude nikomu 
chýbať zábezpeka a fondy opráv sú v pohode, ale čo spravia teraz kvôli tomu, aby napr. po troch 
rokoch vyberania nájmu nezistia, že audítorka vytkne to, že tam má znova 4 000€ navyše. Opýtal sa, 
či sa to nedá presnejšie triafať a čo pre to môžu urobiť. Povedal, že ak tam ostávajú prostriedky obce, 
tak to môžu zdôvodniť tým, že nájom je teraz preto tak vysoký lebo sa v minulosti čerpal úver. 
P. Ing. Alena Hrušová sa ho opýtala, že z kadiaľ berie tie informácie, že sa p. audítorka pomýlila a na 
základe čoho.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on toto nepovedal. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to teraz povedal, že sa p. audítorka po 3 rokoch pomýlila.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nie. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to má audítorka zauditované a ako môžu spochybňovať nejakú 
správu. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ju nespochybňuje a práveže sa k nej prikláňa lebo im našla problém 
a ako mu vie zaručiť, že sa ten problém za 4 roky zase nezopakuje a to je jeho otázka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tomu nerozumie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak tomu nerozumie ona, tak ako tomu má rozumieť on.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ presúva navýšenie RF z roku 2022 na rokovanie budúceho 
OZ a pred tým na rokovanie FK.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 11 
P. starostka prešla k bodu prenájmu obecného pozemku a jedná sa o p. Molnára.  
P. Molnár požiadal o slovo a povedal, že by chcel poslancov požiadať o presunutie prerokovania tohto 
bodu lebo zistili to, že majú pozemky na obecnom a nevie, ako sa to mohlo stať lebo tam jakživ neboli 
obecné pozemky. Povedal, že im doniesol aj podklady a žiadosť o odkúpenie. Povedal, že ide o cca 
160m2. Povedal, že sa pýtal geodeta zo Starej Turej, ktorý by to prišiel zamerať a stálo by ho to 400€ 
aj so zámerom a poplatkom. Opýtal sa, či by mu ten pozemok za nejakú symbolickú cenu odpredali.   
Prítomní o tom diskutovali.  
Starostka obce sa vrátila k prenájmu pozemku, kde ide o 157,5 m2. 
P. Molnár povedal, že obecných je len 103m2 a zvyšok má niekto iný.  
Starostka obce súhlasila a vyzvala poslancov, aby sa dohodli na cene nájmu.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa predbežne o cene už bavili a navrhli 1€/1 m2, ale hovorili o nižšom 
počte metrov. Povedal, že by znížil navrhovanú cenu za prenájom a navrhuje cenu 150€ do konca 
volebného obdobia, čo vychádza približne 50€ ročne.  
Starostka obce našla dokument, kde bolo zaznačené, že zvyšné metre pozemku, ktorú vlastnia 
súkromné osoby, sú vo výmere len 14 m2 a nie 54 m2. 
Prítomní o prenájme pozemku diskutovali.  
Starostka obce navrhla uznesenie prenájmu pozemku p. Molnárovi do 31.12.2026 vo výmere 143m2 
za 50€/1rok.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce pokračovala odpredajom pozemku obce Vaďovce manželom Žoltickým a dala im 
slovo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK komisia navrhla sumu za predaj pozemku v sume 
10 000€.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa na FK bavili o nejakej sume, ale on je za to, aby sa na cene ešte 
dohodli.  
Prítomní diskutovali o cene pozemku.  
Starostka obce po diskusii navrhla sumu odpredaja pozemku za sumu 23€/1m2. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Rudolf Škriečka navrhol prediskutovať žiadosť odkúpenia pozemku p. Molnárovi.  
Starostka obce navrhla sa tomuto bodu venovať v bode rôzne.  
 

K bodu č. 12 
Starostka obce pokračovala pridaným bodom programu ohľadom zakúpenia GPS a dala slovo p. 
poslancovi Jaroslavovi Bačovi.  
P. Jaroslav Bača povedal, že na poslednom zastupiteľstve o tom prebehla rozprava a jednalo sa 
o ponuku, kde figurovalo jeho meno, čo je opravené a opravenú cenovú ponuku prítomným predložil.  
Starostka obce povedala, že zavedenie GPS zariadenia je v jej kompetencii a nie obecného 
zastupiteľstva. Povedala, že ak to schvália, posunie to na prokuratúru a pán prokurátor nech o tom 
rozhodne, nakoľko oni podľa zákona na to nemajú kompetenciu. Povedala, že vyčítala zo zápisnice 
z predošlého zasadnutia to, že p. Bača hovoril o tom, že nerozumie, prečo je to nezákonné a ona 
hovorí, že GPS samo o sebe nie je nezákonné ale nezákonné bude ich rozhodnutie o zavedení GPS. 
Povedala, že ak si aj toto uznesenie schvália, tak im ho nepodpíše a nemôže ho popísať preto, 
nakoľko je to nezákonné a musí ho poslať na prokuratúru.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že v decembri povedala p. starostka to, že proti nemu nič nemá, len 
v podstate proti tej zákonnosti, tak v tom prípade ju vyzýva na to, aby to predložila ona sama, keď 
s tým nemá problém. 
Starostka obce povedala, že to nepredloží lebo na to nemá dôvod. Povedala, že si spracovala knihu 
jázd takú, ako má byť a to, že sa im nepáči taká kniha jázd, akú ona spracovala, tak ona za to nemôže 
a je to ich subjektívny názor. Povedala, že to predložila p. audítorke, ktorá to prijala a je to v poriadku. 
Povedala, že vytrhla tie strany z knihy jázd len preto, aby mohla pokračovať v ďalšom roku, aby 
nemusela kupovať novú knihu. Povedala, že teraz teda zapíše, koľko zapíše, odovzdá to v knihe 
a bude. 
P. Jaroslav Bača povedal, že takže nechce, aby občania vedeli, kade sa pohybuje. 
Starostka obce povedala, že je to to najhlavnejšie, že chce vedieť, kade sa pohybuje. 
P. Jaroslav Bača povedal, že tam nejde o to, aby vedeli kade sa pohybuje, ale či sa pohybuje tam, 
kde má.  
Starostka obce povedala, že prevezie 25€ za naftu mesačne a čo sa ona môže kde pohybovať.  
P. Jaroslav Bača povedal že ona proti tomu v podstate nemá nič, ale nechce, aby o tom nikto vedel.  
Starostka obce povedala, že si do svojich kompetencií zasahovať nedá a keď on bude náhodou 
niekedy starosta, tak keď jemu bude niekto zasahovať do kompetencií, tak s tým tiež nebude súhlasiť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on s GPS problém mať nebude a opýtal sa, prečo teda nechce, aby 
občania vedeli, ako sa nakladá s tými peniazmi.  
Starostka obce povedala, že ide iba o 25€ mesačne.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, že kto povedal, že ide o 25€. 
Starostka obce mu odpovedala, že videl vyúčtovanie a aj na to nemali nárok, že majú nárok to vidieť 
len pri kontrole, ale oni nemajú nárok vidieť tie zámery, pretože to musí kontrolovať len HK, a to 
všetko je právne napadnuteľné. Povedala, že im to HK dala a podľa zákona to nemali čo mať 
k dispozícii a mala to kontrolovať len ona. Povedala p. Bačovi, že nie je jeho podriadená a ani on nie 
je jej nadriadený, takže nech si prečítajú zákon o obciach a tam pochopia, aké kompetencie má 
zastupiteľstvo. 
P. Jaroslav Bača povedal, že ak je to teda v jej kompetencii, tak ju vyzýva, aby to dala ona, keď nemá 
čo skrývať.  
Starostka obce povedala, že nemá čo skrývať, ale nedá to.  
P. Jaroslav Bača povedal, že nemôže chcieť, aby jej veril a že sa nie jedenkrát vyjadrila, že mu neverí. 
Starostka obce to potvrdila a povedala, že to je normálne, že si oni dvaja neveria a povedala, že dala 
spraviť právnu analýzu právnikovi a že im to vytlačí. Povedala, že ide o stanovisko právnika, ktorý sa 
zaoberá komunálnym právom a napísal prečo, za čo, a kto má akú kompetenciu. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to berie a preto ju vyzýva, aby to dala ona, ak nemá čo skrývať.  
Starostka obce povedala, že ju vyzývať môže, ale ona to nedá a povedala, zápas medzi nimi je 
skončený.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že p. starostka povedala, že urobila knihu jázd a je presvedčený, že to 
naďalej bude robiť a bude to robiť dobre, ale nech im dá k nahliadnutiu, koľko kúpila nafty, pneumatík, 
aby boli všetci spokojní.  
Starostka obce povedala, že to je v tom vyúčtovaní a že to mala aj HK a aj audítorka.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či to teda nemôžu vidieť.  
Starostka obce odpovedala, že to môžu vidieť. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by nemohol dostať do ruky technickú správu o osvetlení.  
Starostka obce odpovedala, že môže, ale môže si ju pozrieť na OcÚ, nie doma.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, prečo nie.  
Starostka obce mu odpovedala, že sú také predpisy.  
Po diskusii starostka obce navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje nákup GPS zariadenia do obecného 
motorového vozidla značky KIA a obecného traktora.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Michal Držík, p. Janka Masárová 
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K bodu č. 13 
Starostka obce povedala, že by rada predniesla poslancom vysvetlenia, ktoré spravila ohľadom tých 
vecí, ktoré spomínali v ich správach z komisií. Povedala, že architektonické posúdenie pri 
rekonštrukcii školského bytu stojí najmenej od 500€ do 1 000€ a nech si to rozmyslia, či to má zariadiť 
alebo si to spravia nejako vo vlastnej pôsobnosti.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že jeden občan študoval ako stavebný inžinier a že by sa ho mohli opýtať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak by nenašli niekoho z ich radov, ktorý by to mohol urobiť za nejakú 
nižšiu odplatu, tak či sú stotožnení s 500€ alebo 1 000€ za projekt.  
Starostka obce povedala, že by odporúčala rekonštrukciu čím skôr spraviť, aby tam mohli ubytovať tie 
Ukrajinky, ktoré sú momentálne na Ukrajine a chceli by sa vrátiť. Povedala, že by za to obec mala 
príjem asi 700€ mesačne. Povedala, že by si s tým mali pohnúť a nie to odkladať a o ničom sa 
nerozhodnúť. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa o tom bavili už dávnejšie.   
P. Jaroslav Bača povedal, že vtedy mala niekoho osloviť.  
Starostka obce povedala, že nemajú v rozpočte 500€ až 1 000€ za posúdenie.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či niekto dvihol palec za to, že to nie je v rozpočte.  
Starosta obce povedala, že to nebude robiť, aby zase nepovedali, že niečo porušila.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ju nikto nebude „pérovať“ a že on dal len do pľacu otázku, že ak sú 
tam všetci a nenájdu nikoho z vlastných radov, či sú ochotní dať 500€ až 1 000€ za spracovanie toho 
architektonického posúdenia. 
Starostka obce vyzvala poslancov, aby sa k tomu vyjadrili.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nie je žiadne hlasovanie, ale len voľná debata.  
Prítomní o tejto téme ďalej diskutovali.  
Poslanci sa dohodli, nech sa p. starostka ozve architektke, ktorá by mohla architektonický posudok 
vyhotoviť.  
Starostka obce povedala, že ide o architektku, ktorá im vyhotovila interiér domu smútku. 
P. Ing. Peter Dinga navrhol architekta p. Kováča a že sa ho už na to pýtal a on mu sľúbil, že mu pošle 
nejaký návrh, ale je momentálne dosť zaneprázdnený.  
Starostka obce povedala, že mu zavolá a opýta sa ho.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že každopádne nech sa to rieši, či už to bude za 500€ alebo 
1 000€.  
Starostka obce povedala, že voliéra pre psa sa bude robiť zajtra o siedmej hodine a zrkadlo je 
zahrnuté v tom projekte, ktorý mala na zvýšenie bezpečnosti zákruty. Povedala, že sa na zákrute 
osadia nejaké značky, predĺžia sa zvodidlá asi o 15m. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, čo to bude obec stáť.  
Starostka obce odpovedala, že ich nič, len to zrkadlo. Povedala, že projekt už majú hotový a inžinierka 
ho len dopracovala o to zrkadlo a predĺženie zvodidiel, čo stálo asi 100€. Povedala, že teraz to musí 
ešte odsúhlasiť dopravný inžinier. Povedala, že sa má opravovať most na Starej Turej a budú chodiť 
autá z Nového Mesta cez Starú Turú na Myjavu a z Myjavy cez Krajné a Vaďovce do Starej Turej.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že dúfa, že tie nákladiaky s pieskom pôjdu na Vrbové.  
Starostka obce povedala, že p. Stančík ich prosí, aby s jeho vecami ešte počkali a on sa potom ozve. 
K parkovaniu pri bytových domoch povedala, že tam nemôžu stanoviť parkovanie, pretože to majú 
dotované aj zo štátnych prostriedkov a pokiaľ to nie je celkom ich, tak tam nemôžu stanoviť žiadne 
parkovné. Povedala, že tam bola na jednaní a dohodli sa, ako budú parkovať.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by rád dohodol práva a povinnosti domovníkov, ktoré by vypracoval 
s ostatnými a priniesol by to. Ďalej povedal, že mu p. Vydarený sľúbil, že by prišli do jedálne a zmerali 
aktuálny odber sporáka.  
Starostka obce sa opýtala poslancov, či by išli do rekonštrukcie viacúčelového ihriska cez Miestnu 
akčnú skupinu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je za a že by bol za aj za vybudovanie dopravného ihriska.  
Starostka obce sa opýtala, či si myslí, že to bude využité.  
P. Jaroslav Bača povedal, že určite a že sa to dá využiť nie len pre školu, ale aj pre ostatných.  
Starostka obce sa opýtala, či má nejaký cenový odhad.  
P. Jaroslav Bača povedal, že nemá.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či by to bolo pri škole. 
P. Jaroslav Bača odpovedal, že áno.  
Starostka obce povedala, že nevie, či to vôbec môže byť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že môže a že si to overoval.  
Poslanci ďalej diskutovali ohľadom dopravného ihriska, multifunkčného ihriska a financií z MAS.  
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Starostka obce informovala poslancov, že vypracovala za posledný mesiac 5 žiadostí o dotácie a že 
zajtra bude robiť ďalšiu na elektriku. Povedala, že vypracovala žiadosť na elektriku, ktorú už schválili 
a to im vrátia, ďalej dala na TSK projekt na Bálešové hody, ďalší projekt spravili s názvom 
„Zážitkovým učením k ekológii“, kde požadovali 2 000€ na exkurzie a vzdelávania pre deti. Ďalej sa 
poslala znova žiadosť o mulčovač a žiadosť o peniaze za to, že tu boli tí Ukrajinci. Povedala, že za 
účasť filmárov v obci peniaze už prišli a aj firma Oxymat poslala nejaké peniaze z tých 2% z daní. 
Ďalej povedala, že by im na margo minulého zastupiteľstva chcela ukázať dresy, ktoré majú, nakoľko 
minulé zastupiteľstvo povedal p. Bača, že im tie dresy hnijú. Ukázala ich a povedala, že sú pekné a že 
nie sú v archíve ale u nej v kancelárii.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on rozprával o tých starých dresoch, čo sú v archíve.  
Starostka obce povedala, že p. Bača povedal, že to stálo 4 000€ a pritom to obec stálo 965€ a že je 
samozrejmé, že je ľahké o nej hovoriť, keď tam nebola. Povedala, že sú to kvalitné veci a p. Anna 
Zemanovičová chcela dresy na futbalové turnaje pre naše deti v škole lebo neboli nikdy rovnako 
oblečené. Povedala, že preto ten projekt vypracovala, ale bohužiaľ prišiel kovid, nikde nechodili 
a teraz že už ich ani nepozívajú na tie turnaje lebo sú tam deti, ktoré trénujú a naše boli vždy asi 
posledné alebo čo. Povedala, aby nemal strach, že je to tam. 
P. Jaroslav Bača sa jej opýtal, či tam má krabicu aj tých starších vecí. 
Starostka obce povedala, že nie, ale že to tam nehnije a že ju len uráža a že je to nachystané, ak by 
niekto chcel začať hrať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mu išlo to porovnanie 4 000€ a 7€ mesačne ohľadom GPS a nevie, čo 
tým chce povedať. Povedal, že či sa jedná o 900€ alebo 4 000€, tak princíp je ten istý.  
Starostka obce povedala, že stále znevažuje jej prácu a všetko čo spraví, tak je zle.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on reagoval len na to, že mu bolo vytknuté to, že sú 7€ mesačne za 
GPS vyhodené peniaze.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali, ako aj o iných veciach.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by stavebnú komisiu najradšej zvolal niekedy v máji lebo tam majú pár 
vecí, s ktorými by sa mohli pohnúť ďalej. Navrhol dátumy a povedal, že dá ostatným ešte presne 
vedieť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa bude konať v ZŠ brigáda a kto môže, tak by mohol prísť.  
P. Michal Držík povedal, že by sa mala spraviť aj taká brigáda v areáli školy, že by sa tam pozrela 
žumpa, ktorú treba pozrieť. Povedal, že bol odtiaľ odhodený poklop, ktorý dal naspäť. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tak, ako hovoril aj na poslednom zastupiteľstve, tak sa bavili aj na FK, 
že by poprosil ohľadom tých investičných akcií, že aj kopa z nich tam aj zaznelo, že sa na nich robí. 
Povedal, že to nejak zoradil do bodov a niektoré sú už v riešení a verí, že sa podarí tento rok niektoré  
z nich a dokončiť. Požiadal, aby v zápisnici zazneli v tom poradí, ako ich zoradil. Povedal, ak by 
s nejakým poradím nesúhlasili, tak to môžu teraz skorigovať. Povedal, že briežok by mala byť prvá 
vec, na ktorej by sa malo robiť, aby sa táto vec tento rok ukončila. Druhú vec určil prístupové cesty na 
cintoríne, čo nie je až tak finančne náročné a je to preto, aby sa do budúcnosti zarezervovali priestory. 
Ako tretie uviedol chodník od školského parkoviska po vstup do školy, na ktorom sa už pracuje, čo je 
veľmi rád. Štvrtým bodom by bola rekonštrukcia školského bytu s revíziou žumpy, ktorú treba pozrieť 
a zabezpečiť. Piatym bodom by boli okná na budove fitnesu. Povedal, že nehovorí, že sa tie veci 
musia udiať tento rok, nakoľko to všetko závisí od financií. Ďalším bodom je pokračovanie chodníka 
od p. Krajčoviča po stojisko, ktorý už minule naznačil. Povedal, že vybudovaný chodník končí niekde 
pri p. Mozolovi a že by sa to nejak uzatvorilo popred Bačovcov, popred Oxymat a skončilo by to pri 
odbočke na „ veľký a malý riadok“. Povedal, že vie, že je to nákladná investícia, ale pri zbieraní 
podpisov ho na to upozornili, že ten úsek je dosť nebezpečný a chcú aspoň tento kúsok dorobiť. 
Siedmy bod uviedol opravu strechy knižnice a výmena okien na knižnici, kde zateká.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že je strecha dobrá. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že vraj tam zateká.  
Starostka obce povedala, že tam zateká cez okno.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre, že len výmenu okien. Pokračoval bodom osem, čo je mulčovač 
na traktor, čo je spojené s tou žiadosťou. Povedal, že ak by výzva nevyšla, že by sa mulčovač mohol 
zadovážiť v budúcnosti aj z vlastných prostriedkov a vie, že 7 000€ je dosť, ale aj za mulčovanie je to 
dosť. Povedal, že ako posledné, čo naznačila aj p. Kontinová, že spodné časti cintorína sú tmavšie 
a že by tam mohli pribudnúť 2-3 lampy, aby to nebolo také tmavé.  
Starostka dodala, že by mali taktiež pracovať na chodníkoch a urobiť parkovisko pri cintoríne, ktoré jej 
stále nechcú schváliť, tú polovicu, čo má p. Sokol. Povedala, že sa jej to ľudia stále pýtajú a chcú tam 
to parkovisko. Povedala, že to považuje za jednu z urgentných vecí.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, ako to dopadlo s p. Sokolom.  
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Starostka obce povedala, že on čaká ponuku teraz od nich a musia sa tým ešte zaoberať. Povedala, 
že on mal návrhy, ktoré mu poslanci neschválili, tak sa ho teraz pýtala, že čo a že jej povedal, že on 
teraz čaká návrh od obce. 
P. Rudolf Škriečka to navrhol prejednať na stavebnej komisii. 
Starostka obce uviedla za ďalšiu urgentnú vec ohľadom smetiska. Povedala, že mala na úrade partiu 
mladých ľudí z Piešťan, ktorí by tam spravili cyklistickú dráhu, ktorá by stála asi 8 000€. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by sa dali nachystať faktúry za jednotlivé elektromery, aby sa vedeli 
zorientovať, koľko to je mesačne.  
Starostka obce povedala, že áno.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by taktiež poprosil k verejnému osvetleniu faktúru napríklad z minulého 
roka z februára, aby videl, koľko ušetrili.  
Starostka obce povedala, že tam musí niekedy prísť. 
P. Mária Dlhá spomenula cestu na zberný dvor, že je tam problém prejsť autom a že je tam tá cesta 
úplne zlá. 
Poslanci o tom diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na žeriav k stavaniu mája. 
Starosta odpovedala, že žeriav bude v nedeľu o 16:00 hod.  
Ďalej sa p. Mgr. Daniela Kontinová opýtala na skrinku na defibrilátor.  
Starostka obce odpovedala, že už je to vybavené a že to prídu spraviť. 
P. Mgr. Daniela sa opýtala na chodník pri škole. 
P. Michal Držík povedal, že sa bavili aj s p. Stančíkom, že by to vybagroval, naviezol makadam, 
udusal to a potom sa jemný a na to dlažbu. 
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal ohľadom opráv okolo okien na škole.  
Starostka obce odpovedala, že na opravy musí byť viac ako 10 stupňov. 
P. Hana Šimovičová poďakovala za finančný príspevok na opravu kostola a opýtala sa, ako bude 
prebiehať prevod peňazí.  
Starostka obce povedala, že sa budú musieť poradiť s p. audítorkou a že sa jej opýta, čo všetko 
k tomu budú potrebovať. 
P. Hana Šimovičová sa opýtala, či by sa nemohlo dať dopravné zrkadlo aj pri OcÚ.  
Starostka obce povedala, že tu nikdy zrkadlo nebolo a nemyslí si, že je tam cesta neprehľadná a že 
tam zrkadlo nie je potrebné.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal na refundáciu peňazí za pódium.  
Starostka obce odpovedala, že jej dnes volali k verejnému obstarávaniu. 
P. Jaroslav Bača povedal, že on sa tiež informoval a opýtal sa, či je členkou MAS. 
Starostka obce odpovedala, že áno, že obec je členom MAS.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa dozvedel vec, že ešte pred zimou bolo jasné, že tie peniaze neprídu. 
Starostka obce povedala, že za to ona nemôže a že stále dúfala, že to príde.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ako mohla dúfať, keď to tam bolo pozastavené. Povedal, že on má 
informáciu, že tie peniaze boli zastavené a prešli úplne na inú agendu a toto sa odložilo.  
Starostka obce povedala, že o tom nevie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa preto pýta, či je členkou lebo by to v tom prípade mala vedieť a že to 
bolo jasné už v jeseni. Povedal, že sa celý čas bavili, či tie peniaze prídu a pritom bolo úplne jasné, že 
tie peniaze neprídu.  
Starostka obce povedala, že sa na to predsedu MAS opýta.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to je presne ten dôvod, prečo jej neverí a myslel si, že toto vedela.  
Starostka obce povedala, že dúfala, že to príde, ale už bolo jasné, že keď sa uzavrela štátna 
pokladňa, tak potom vedela, že to nepríde.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ešte v januári sa bavili o tom, že by to ešte začiatkom roka mohlo prísť.  
Starostka obce povedala, že nevie, prečo to tak dlho trvá.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mu vraveli, že je toho tam strašne veľa, že sa to seklo, odstavilo a prešli 
úplne na niečo iné, a to už bolo pred Vianocami na jeseň.  
Starostka obce povedala, že nevie, aké majú v PPA problémy.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ide o tú informáciu, že ak to vedeli na MAS, tak by to mali vedieť asi aj 
oni. Opýtal sa, prečo má problém verejne povedať, prečo mu neverí a že on s tým nemá problém jej 
povedať, prečo neverí on jej a že chce vedieť, v čom ju sklamal alebo ju oklamal.  
Starostka obce povedala, že ho stále len atakuje, že on má informácie, nebude hovoriť od koho, že 
má klapky na očiach a všetko čo robí ona, tak je v jeho očiach zlé. Povedala, že ona mu to ale nebude 
vysvetľovať a jednoducho mu neverí.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že ich zavádza a nikdy im nepovie pravdu, že sa to stalo koľkokrát a je to aj 
v zápisniciach, že koľkokrát s ňou mal výstup ohľadom toho. 
Starostka obce povedala, že jej raz povedal, že zakázala zamestnancom sa rozprávať s poslancami 
a opýtala sa ho, či toto niekedy myslel vážne a že zamestnanci nie sú malé deti.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že toto povedal Igor na zbernom dvore, že sa s ním nemôže rozprávať 
a že z toho bude mať zle. Povedal, že ale nevie, či si z neho robil srandu. 
Starostka obce povedala p. Bačovi, že sa nechce s nikým hádať a ani konfrontovať a že by bola 
najradšej, keby sa mohli vzájomne rešpektovať. Povedala, že mu „on vie kto“ povedala, že robí všetko 
zle. 
P. Jaroslav Bača povedal, nech povie, o kom hovorí, že on to nevie o akej pani hovorí.  
P. Mária Dlhá povedala p. Bačovi, že on dobre vie, o kom starostka rozpráva, že mu to aj ona 
povedala rovno do očí a že je to stále o tom istom. 
P. Jaroslav Bača povedal, že je to jedno, kto mu čo povedal, ale ak on niekoľkokrát niečo povedal 
a starostka mu na to nedokázala reagovať a že je povinná vysvetľovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nikde nenašla napísané, že podľa nejakého zákona o GDPR 
musia byť začiernené mená v zápisnici. Povedala, že prešla asi 100 obcí a ani u jednej to nenašla 
a že ak to niekto číta, tak je to katastrofa. Povedala, že si myslí, že OZ je verejné a ak niekto verejne 
príde, tak súhlasí s tým, že jeho meno je verejné a GDPR sa na meno nevzťahuje a že meno môže 
byť zverejnené hocikde a nie je to osobný údaj.  
Starostka obce povedala, že nám povedali, aby sme to robili a že máme na to stanovisko. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keby sa mohla vrátiť k poslednému zastupiteľstvu, tak vďaka 
starostkinmu manželovi tam vyzerala hrozne a tým, že jeho meno je začiernené, tak to nedáva ani 
hlavu, ani pätu.  
 
Starostka obce poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PRÍLOHA č.1: Plánované investičné akcie obecného zastupiteľstva obce Vaďovce 


